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Z POSIEDZEhIIA

KOMISJI GOSPODARKT KOMUNALNEJ
I PORZADKU PUBLICZI\EGO
ODBYTEGO DNIA 23.06.2003R.

Kornisja w skladzie wg listy obecnoÉci stanowi4cej zalqcznik do niniejszego
protokolu rozpoczgla obrady wg nastppuj4cego porz4dku:

1. Rozpoczpcie obrad.
2. Odczytanie pism Bunnistrza Leszka Kapci odnoSnie realizacji wniosków

postawionych na posiedzeniu z dnia 11 czerwca 2003r.
3. Informacja Komendanta Powiatowego Strazy PoZarnej o stanie

beryreczeústwa poZarowego na terenie gminy.
4. Informacja o sytuacji ekonomicznej ZBll/." Koncepcja dzialalnoÉci

z tw zglgdnieniem 2r ó det fi nansowania.
5. Analiza materialów na sesjp.
6. Sprawy róZne.
7. Zakofrczenie obrad.

Ad.1
Przewodni czEcy komisj i p. Kazimierz Michalski powi tat przybylych radnych
i poprosil o tozpoczpcie obrad. Posiedzenie komisja rozpoczgla o godzinie
rztt .

Ad.2
Przewodniczqcy Komisji p. Kazimierz Michalski odczytal pisma Burmistrza
Leszka Kapci odnoSnie realizacji wniosków postawionych na posiedzeniu
z dnia 1 1 czerwc a 2003r .

Ad.3
Komendant Powiatowej Strazy Pozarnej Stanislaw Wijas zdal sprawozdanie
o stanie beqteczeústwa poZarowego na terenie gminy.
Na dziei 23 czenvca Grnina Jgdrzejów przoduje pod wzglpdem iloSci
po2arów.
56 - wszystkich pozarów
53 - male poíary
3 - Srednie polary



Miej scow e zagr oaenia - w szystki e przypadki do których v,ry j ezüa Str aZ
Pozarna.
18 - male zagroíenia
49 - lokalne zagroienia
331 - zdarzenia ogólem w powiecie jgdrzejowkim

124 - zdarzenta ogólem w Gminie Jgdrzejów
7 - Gmina Imielno

38 - Gmina Malogoszcz
14 - Gmina Naglowice
23 - Gmina Oksa
70 - Gmina Spdziszów
21 - Gmina Sobków
10 - Gmina Sfupia
24 - Gmina Wodzislaw

Przewodniczqcy komisji p. Kazirnierz Michalski zapytal Komendanta: ,,Jak
wygl4da syfuacj a z naw a strazric4?"
Na co Komendant odpowieüial, iz budowa straáricy bpdzie zakoiczona
w pu2dzierniku tego roku.

Ad.4
W dalszej czpsci posiedzenia glos zabral Kierownik Zarz4du Budynków
Mieszkalnych inz. Stanislaw Jach, który poinformowal o sytuacji finansowej
ZBM. Informacj a w zal4czeniu.
Po zapoananiu sig zniEradni przyst4pili do zadawania pytaú.
- Przewodniczqcy Michalski zapfial: ,,Jak wygl4da stmktura zatrudnienia
w ZB}l{?"
- p. Jach odpowiedziat: ,,W sumie pracuje 36 osób, w tym 12 osób pracuje
w administracji. Przyj4lem 4 nowe osoby, kfóre s4fachowcami w dziedzinie

rernontowej. Na dzien dzisiejszy jestem zadowolony zpracy ludzi".
- radna Baraiska zapfiala. ,,Co z lokalami mieszkalnymi skoro tyle zalegloSci?"
- p. Jach odpowiedzíal,2e s4to zalegloSci nie do wyegzekwowania i ZBill4
wigcej na tym straci ntz zyska, gdyz bEdzie musial ponieSó dodatkowe koszty
komornicze ".
Radni zapytalij akie inwestycj e chciatrby pr zepr ow adzié?
- p. Jach odpowiedzial ,2e na üiefi dzisiejszy do generalnego remontu
kwalifikuje sig kamienice przy ul. Piúczowsl<tej, gdyztrzebatam
wyremontowaó dachy i kanaty burzowe. Tak2e w bloku przy ul. B. Chrobrego I
usun4ó pozostaloSci po korninach. Koszty tych inwestycji wyniosE okolo
55 fys. zl.



Ad. s
Materialy na sesjg nie wzbudtlly Zadnychw4QliwoÉci u radnych, dlatego

komisja zaopiniowala je pozytywnie, zmalym wyj4tkiem a mianowicie:

w punkcie 6131 w sprawie: ,,podzialu Srodków finansowych w wysokoéci

53.000,00 zl zaplanowanych w ,,gminnym programie profilaktyki

irozvviErywania problemów alkoholowych w roku 2003" na dofinansowanie

dzialalnoÉci profilakty czrrcj klubów sportowych dla nastqpuj 4cych
orgatúzatorów:
KS,,Naprzéd" JEdrzejów - 35.000.00 zl

Komisja wnioskuje, aby srodki finansowe ztego funduszu zostaly przeznaczorTe

na modernizacjg stadionu (np. remont lawek, wykonanie stalego zadaszenta)

umozliwiaj4ce przeprowadzante masowych imprez a nie przekazarie ich

w formie pienipznej.

Komisj a jednogloénie przyj pla wniosek.

Ad. 6
W sprawach róznych przewodnicz4cy Komisji p. Kazimierz Michalski odczytal
pismo Burmistrza Miasta JgdrzejowainZ. LeszkaKapci w sprawie potracenia

wzaj emnych nale2noÉci migdzy Okrggowa Spótdzielniq Mleczarsk4 i Gmin4

Jpdrzej ów . P o zaponraniu siq z Jego treSci4 poproszono inspektora Wydziatu

Geodezji p. W. Abramowicza o wyjaónienie.
-Radny Fiutek zadalpytanie: ,,Czy te punkty skupu bgdqwlasnoSci4Urzgdu
Miejskiego?"
- p.Abramowicz odpowieüial. 2e te punkty skupu bedq nalezaly do Gminy.

Ponadto radny K.Michalski zglosil petycjg, aby zainteresowaó siE blokamiptzy

ul. Armii Krajowej , gdyz pEkajE

Komisja zaopiniowala pisrno pozytyrvnie i wyrazlla zgodg na wzajemne
potr4cenia naleZnoSci.

Ad.7
Posiedzenie Komisji zakoiczono o godzinie 1500

Przewodnic¿4cy komisj i :

Kazimierz Michalski

Protokolowala'.


